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PROTOKÓŁ Nr XXVIII/2022 

SESJI RADY GMINY BOĆKI 

z dnia 30 września 2022 roku 

 

odbytej w Urzędzie Gminy Boćki przy ul. Plac Armii Krajowej 3, pod przewodnictwem Pani 

Małgorzaty Jóźwiak Przewodniczącego Rady Gminy. 

Obrady rozpoczęto o godz. 1009, a zakończono o godz. 1150. 

Stan Rady   - 15 

Obecnych    - 12 

Radni obecni na Sesji:          

1. Jurkowicz Marta   7. Skomorowski Marek   

2. Chmur Eugeniusz   8. Wiercińska Iwona 

3. Koptewicz Walentyna                        9. Wierciński Wojciech  

4. Król Adam               10. Lipiński Zbigniew 

5. Jóźwiak Małgorzata               11. Piotrowska Krystyna  

6. Jakimiuk Anatol    12. Zawadzki Piotr  

 

Nieobecni: Matwiejuk Jarosław, Zambrowski Paweł, Zalewska Katarzyna                           

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Dorota Kędra – Ptaszyńska, Wójt Gminy Boćki, 

2. Milena Korniluk, Zastępca Wójta Gminy, 

3. Walenty Korycki, Sekretarz Gminy, 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Boćki Pani Małgorzata Jóźwiak przystąpiła do otwarcia 

obrad sesji. Powiedziała, że na stan radnych 15, w obradach uczestniczy 12 radnych, obrady są 

prawomocne. Poinformowała, że obrady są nagrywane i odczytała informację następującej 

treści: „Uprzejmie informuję, że obrady Rady Gminy Boćki są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających dźwięk i obraz. Uczestnicząc w Sesji Rady Gminy wyrażacie Państwo 

zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 ust. 1 lit. A 

oraz art. 9 ust. 2 lit. E rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w 

sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie 

swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne 

rozporządzenie o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016 roku – tzw. RODO.” 

 

Link do Transmisji obrad Sesji Rady Gminy Boćki na stronie internetowej 

https://www.youtube.com/watch?v=5vmE-JUZKF4 

http://bip.ug.bocki.wrotapodlasia.pl/rad_gmi/transmisje_obrad_rady_gminy_boki/ 

Następnie Przewodnicząca powitała radnych, mieszkańców, pracowników gminy i inne osoby 

biorące udział w sesji. Poinformowała, że radni chcąc zabrać głos muszą podejść do mównicy, 

do mikrofonu. 
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Ad pkt. 2 Przewodnicząca nadmieniła, że porządek obrad radni otrzymali. Poinformowała, że 

nastąpi zmiana porządku obrad. Projekt uchwały dotyczący zmian w regulaminie 

wynagradzania nauczycieli w związku z tym iż nie został do końca uzgodniony ze związkami 

zawodowymi wycofuję z obrad sesji a na jego miejsce wchodzi inna uchwała dotycząca 

Centrum Integracji Społecznej w Boćkach. Zwróciła się do radnych czy są uwagi do porządku 

obrad. Radni uwag nie zgłosili.  

1. Otwarcie XXVIII Sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad, 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad, 

3. Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Gminy, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian  w budżecie gminy na rok 2022, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania oraz zbywania udziałów 

i akcji spółkach prawa handlowego przez Wójta Gminy Boćki, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi,  

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie Młodzieżowej Rady Gminy, 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXI/104/2017 Rady Gminy Boćki z dnia 31 

sierpnia 2017 r. w sprawie ustalenia tygodniowego pensum dla nauczycieli realizujących 

etat łączony,   

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydłużenie terminu realizacji projektu 

partnerskiego „Regionalne Innowacje Społeczne – Centra Integracji Społecznej 

województwa podlaskiego” o nr RPPD.07.01.00-20-0231/18 w ramach osi Priorytetowej 

VII Poprawa spójności społecznej Działanie 7.1 Rozwój Działań aktywnej integracji 

RPOWP 2014-2020 

10.  Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał i działalności w okresie międzysesyjnym, 

11. Interpelacje i zapytania radnych, 

12. Sprawy różne, wolne wnioski, 

13. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Następnie Pani Małgorzata Jóźwiak przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem zmian w 

porządku obrad sesji. 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem zmian w porządku obrad oddano 12 

głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów.  

Imienne głosowanie radnych Nr 1 za przyjęciem porządku obrad ze zmianami, stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu. 

Ad pkt. 3 Przewodnicząca Rady Gminy nadmieniła, że protokół z XXVII sesji był wyłożony 

do wglądu 7 dni przed sesją, do dnia dzisiejszego uwag nikt nie zgłosił. Przewodnicząca poddał 

pod głosowanie przyjęcie protokołu obrad z XXVII Sesji Rady Gminy. 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem protokołu obrad oddano 11 głosów 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głos. 

 

Imienne głosowanie radnych Nr 2 za przyjęciem protokołu obrad XXVII sesji, stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 
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Ad pkt. 4 Zastępca Wójta przedstawiła zmiany do budżetu. Poinformował, że wprowadza się 

środki które wpłynęły na wyrównanie subwencji oświatowej w związku z podwyżkami dla 

nauczycieli od 1 maja 2022 roku, z zatrudnieniem specjalistów oraz na podwyżki dla 

nauczycieli stażystów. Do budżetu wprowadza się także 15 tys. zł od samorządu Województwa 

Podlaskiego z przeznaczeniem dla OSP na zakup sprzętu ratowniczo – gaśniczego i 

umundurowania. Zwiększenie z tytułu wpływów z podatku od nieruchomości w związku ze 

złożoną korektą deklaracji za lata 2018-2022 oraz z tytułu zwrotu części wydatków 

wykonywanych w ramach funduszu sołeckiego na 2021 rok w kwocie 15920 zł. Pozostała 

zmiany dotyczą dostosowania klasyfikacji budżetowej w związku ze zmianą rozporządzenia 

oraz przyznania dotacji dla OSP Boćki na zakup torby medycznej i OSP Wygonowo na zakup 

radiotelefonu. Pytań radni nie zgłosili, więc Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie.  

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 12 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 3 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

zmian w budżecie gminy na rok 2022 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022– podjęta 

jednogłośnie. 

Ad pkt. 5 Sekretarz Gminy wyjaśnił czego dotyczy projekt omawianej uchwały. Podkreślił, że 

uchwała jest swoistym regulaminem jak gmina powinna postępować podczas wnoszenia, 

cofania i zbywania udziałów i akcji w spółkach prawa handlowego. Przypomniał iż kilka 

miesięcy temu gmina przystąpiła do spółki SIM, której przekazała pozyskane od państwa 

udziały w wysokości 3 mln zł. Dodał, że za jakiś czas będziemy musieli przekazać także grunt 

pod budowę mieszkań. Zaznaczył, że każde dotacje przekazywane przez gminę i tak rada gminy 

musi zatwierdzić odpowiednią uchwałą. Pytań nie zgłoszono. Przewodnicząca przeprowadziła 

głosowanie nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 10 głosów, przeciw 1 

głos, wstrzymało się 1 głos. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 4 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

określenia zasad wnoszenia, cofania oraz zbywania udziałów i akcji spółkach prawa 

handlowego przez Wójta Gminy Boćki stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania oraz 

zbywania udziałów i akcji spółkach prawa handlowego przez Wójta Gminy Boćki – 

podjęta większością głosów. 

Ad pkt. 6 Głos w temacie zabrał Pan Walenty Korycki tłumacząc, że uchwała jest podejmowana 

po to aby pokryć wydatki na odpady komunalne z budżetu gminy ponieważ wpłaty 

mieszkańców są niewystarczające. Dodał, że wobec tych mieszkańców, którzy nie płaca 

stosowane są inne środki zaradcze w postaci upomnień i tytułów wykonawczych. Pytań radni 

nie zadali.  

 W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 11 głosów, przeciw 

0 głosów, wstrzymało się 1 głos. 
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Imienne głosowanie radnych nr 5 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi – podjęta większością głosów. 

Ad pkt. 7 Sekretarz Gminy wyjaśnił, że petycja o utworzeniu Młodzieżowej Rady Gminy 

wpłynęła do Przewodniczącego Rady Gminy Boćki dnia 1 sierpnia. Została przekazana do 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem rozpatrzenia. Komisja na posiedzeniu dnia 28 

września 2022 roku rozpatrywała petycje. Pan Walenty Korycki powiedział, że komisja 

rekomenduje radzie gminy odrzucenie petycji. Dodał, że wnioski, które zarekomendowała 

komisja są związane z podjęciem inicjatywy oddolnej w szkołach, żeby młodzież sama 

zdecydowała, czy chce taką radę utworzyć. W związku z tym przeprowadzono rozmowę z 

dyrektorami szkół aby zapytali swoich uczniów czy chcą działać w takiej radzie. Pytań nie 

zgłoszono więc Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. Jednak przy głosowaniu wyszło 

drobne zamieszanie, bo radni głosowali za uchwałą, ale przeciw petycji i głosowanie należało 

powtórzyć. Zanim powtórzono głosowanie Pani Małgorzata Jóźwiak odczytała projekt 

uchwały. Głos zabrał Pan Adam Król chcąc wyjaśnić, że kto jest za przyjęciem tej uchwały to 

jest przeciw utworzeniu młodzieżowej rady gminy. Następnie głos zabrał Pan Wojciech 

Wierciński wyjaśniając, że kto jest za przyjęciem tej uchwały jest za odrzuceniem petycji, ale 

odrzucenie petycji nie ma wpływu na utworzenie młodzieżowej rady gminy w przyszłości. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie.  

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 12 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 6 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

rozpatrzenia petycji o utworzenie Młodzieżowej Rady Gminy, stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie Młodzieżowej 

Rady Gminy– podjęta jednogłośnie. 

Ad pkt. 8 Głos zabrał Pani Magdalena Kozłowska tłumacząc, że projekt uchwały, który radni 

będą przyjmować na sesji związany jest ze zmianami w ustawie Karta Nauczyciela. 

Ustawodawca wprowadził od 1 września w szkołach stanowisko pedagoga specjalnego, 

którego nie mieliśmy w uchwale podjętej w 2017 roku. w związku z tym wprowadza się zmianę 

do uchwały istniejącej dodając w załączniku do uchwały stanowisko pedagoga specjalnego z 

pensum 20 godzin. Pytań radni nie zadali.  

 W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 11 głosów, przeciw 

0 głosów, wstrzymało się 1 głos. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 7 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki zmieniającej 

uchwałę nr XXI/104/2017 Rady Gminy Boćki z dnia 31 sierpnia 2017 r. w sprawie 
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ustalenia tygodniowego pensum dla nauczycieli realizujących etat łączony stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki zmieniającej uchwałę nr XXI/104/2017 Rady Gminy Boćki z 

dnia 31 sierpnia 2017 r. w sprawie ustalenia tygodniowego pensum dla nauczycieli 

realizujących etat łączony – podjęta większością głosów. 

Ad pkt. 9 Pani Milena Korniluk omówiła projekt uchwały informując, że należy podjąć tę 

uchwałę ponieważ gmina jest partnerem w projekcie, który inni partnerzy jeszcze realizują i 

mają uczestników. My natomiast już żadnych działań w projekcie nie prowadzimy jednak z 

racji tego, że inne CIS działają powinniśmy przedłużyć o miesiąc projekt, czyli do końca 

października. Pytań nie zgłoszono. Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie nad projektem 

uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 11 głosów, przeciw 1 

głos, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 8 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

wyrażenia zgody na wydłużenie terminu realizacji projektu partnerskiego „Regionalne 

Innowacje Społeczne – Centra Integracji Społecznej województwa podlaskiego” o nr 

RPPD.07.01.00-20-0231/18 w ramach osi Priorytetowej VII Poprawa spójności społecznej 

Działanie 7.1 Rozwój Działań aktywnej integracji RPOWP 2014-2020 stanowi załącznik 

nr 8 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie wyrażenia zgody na wydłużenie terminu realizacji 

projektu partnerskiego „Regionalne Innowacje Społeczne – Centra Integracji Społecznej 

województwa podlaskiego” o nr RPPD.07.01.00-20-0231/18 w ramach osi Priorytetowej 

VII Poprawa spójności społecznej Działanie 7.1 Rozwój Działań aktywnej integracji 

RPOWP 2014-2020 – podjęta większością głosów. 

Ad pkt. 10 Wójt Gminy przedstawiła harmonogram realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji Rady Gminy Boćki. Omówiła także działalność w okresie międzysesyjnym. Uczestniczyła 

w gminnych zawodach organizowanych przez OSP Wiercień. Odbyły się zawody wędkarskie. 

Brała udział w zebraniach sołeckich organizowanych w celu przeznaczenia funduszu 

sołeckiego. Dodała, że nie na wszystkich zebraniach udało jej się być i przypomniała, że termin 

składania wniosków upływa 30 września a jeszcze kilka sołectw tych wniosków nie złożyło. 

Odbył się międzynarodowy festiwal folkloru, który gmina organizuje razem ze 

Stowarzyszeniem Skowronki. Poinformowała, że do chwili obecnej wpłynęło do urzędu 607 

wniosków na zwrot podatku akcyzowego, 780 wniosków osłonowych, ponad 1100 wniosków 

na dodatek 14.węglowy oraz już w tym tygodniu 200 wniosków na budynki opalane drzewem 

i 200 wniosków na budynki ogrzewane innymi źródłami ciepła. Pani Wójt dodała, że ludzie 

którzy przychodzą do urzędu chwalą obsługę i zaangażowanie pracowników. Poinformowała, 

że gmina otrzymała pozwolenie na zmianę organizacji ruchu na ul. Akacjowej. Została 

zamówiona wiata przystankowa, która będzie usytuowana w Boćkach po drugiej stronie 

przystanku autobusowego, czyli dla podróżnych jadących w kierunku Bielska Podlaskiego. 

Została podpisana umowa na remont dróg w ramach Polskiego Ładu, czyli drogi Nurzec – 

Krasna Wieś oraz Sielc – Holonki. Ogłoszony został przetarg na termomodernizację szkoły w 



6 
 

Boćkach, na którą gmina miała zarezerwowane środki w kwocie około 5,5 mln zł. Wpłynęły 

dwie oferty jedna na kwotę  7 749 000 zł, zaś druga na kwotę 7 996 000 zł. Brakuje gminie 

około 2 245 000 zł. Dodała, że czekamy na decyzję na szczeblu rządowym o dołożeniu 

pieniędzy na inwestycje z Polskiego Ładu. Natomiast gmina na podjęcie decyzji czy realizuje 

inwestycję czy zwraca środki ma czas do 28 października 2022 roku. Ogłoszono również 

przetarg na wyposażenie GOK-u. Przetarg na dostawę sprzętu audiowizualnego wygrała firma 

z Katowic, która przedstawiła ofertę na kwotę 280 tys. zł. Natomiast w przetargu na meble 

zostały złożone cztery oferty. Najtańszą ofertę złożyła firma z Klekotowa jednak wpłynęła ona 

minutę po czasie. Druga najtańsza oferta otrzymała 0 punktów w kryterium termin wykonania 

więc w łącznej sumie punktów jest mniej korzystna. Zaś trzecią najtańszą ofertę złożyła firma 

z Bociek i to ona dostarczy meble do GOK-u. Radna Krystyna Piotrowska zauważyła, że kwota 

za meble jest trochę zawyżona w porównaniu do dwóch odrzuconych ofert. Pani Wójt 

odpowiedziała, że musimy stosować się do określonych procedur jakimi kieruje się prawo 

zamówień publicznych i za stosowanie tego prawa odpowiadamy przed innymi instytucjami. 

Pani Krystyna Piotrowska powiedziała, że firmom, które złożyły tańsze oferty też się to 

opłacała. Wójt Gminy dodała, że wszystko zależy od wykonania, ceny i jakości materiałów. 

Radny Adam Król zapytał czy jakość to jest obiektywne kryterium w przetargu, czyli inne firmy 

oferowały niższej jakości materiały i drugie pytanie dlaczego nie wydłużono terminu realizacji 

, bo może gdyby został on wydłużony to gmina zaoszczędziłaby 50 tys. zł, czy to było kryterium 

obiektywne. Pani Wójt powiedziała, że za chwilę Pani Milena Korniluk odpowie natomiast w 

kwestii budowy dróg powiatowych poinformowała, że powiat otrzymał wsparcie na remont 

drogi Olszewo – Truski i my wspólnie z powiatem będziemy partycypować w środkach około 

1 100 000 zł na jednostkę i będziemy tę inwestycję realizować. Natomiast jeżeli chodzi o drogę 

Nurzec – Bystre mieliśmy pozyskiwać środki z Rządowego Funduszu Budowy Dróg na samą 

drogę i z Rządowego Funduszu Budowy Mostów na most. Jednak otrzymałam telefon od 

Dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg, który powiedział, że ta inwestycja jest na obecną 

chwilę wstrzymana ponieważ na szczeblu rządowym następują zmiany w Funduszu Budowy 

Dróg i Mostów dlatego czekamy na ich ogłoszenie. Głos zabrała Pani Milena Korniluk 

wyjaśniając kwestię przetargu na meble. Poinformowała, że ogłaszając przetarg podajemy 

specyfikacje towaru i jak najbardziej było to ocenione. Dodała, że specyfikacja nie bierze się z 

znikąd. Gmina przed ogłoszeniem przetargu konsultowała to z firmami które produkują meble 

i nie wie skąd wzięła się tak niska cena w przetargu biorąc pod uwagę podaną przez gminę 

specyfikację. Być może, że firma nie doczytała informacji zawartych w przetargu. Natomiast 

gmina wyceniała konkretne meble, które posłużą na lata. Zauważyła, że jeżeli chodzi o 

kryterium oceny ofert to gmina trzyma się terminów zawartych w umowach na dofinansowanie, 

a firma chyba po prostu przeoczyła termin i go nie wpisała. Pani Krystyna Piotrowska zapytała 

ilo dniowy był termin przetargu na meble. Pani Milena Korniluk odpowiedziała, że 7 dni na 

składanie ofert. Radny Adam Król zapytał czy jeżeli w specyfikacji był ustalony termin to czy 

należy go powtarzać w ofercie.  Pani Milena Korniluk wyjaśniła, że u nas było to kryterium 

punktowane, czyli każdy kto da krótszy termin wykonania dostanie więcej punktów. Dodała, 

że nie możemy w przetargach kierować się tylko kryterium ceny, nie pozwala na to ustawa. 

Zazwyczaj stosujemy, że cena to jest 60 % punktów a 40% to pozostałe kryteria jakościowe, w 

tym przypadku było to kryterium wykonania umowy. Pan Adam Król dodał, że niewątpliwie 

plusem jest iż przetarg wygrała firma z Bociek i napędzi lokalny biznes.  
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Ad pkt. 11 Głos zabrała Pani Krystyna Piotrowska zwracając się do Pani Wójt żeby 

zaapelowała do mieszkańców gminy aby dbali o porządek na chodnikach. Głos zabrała Wójt 

Gminy apelując do mieszkańców, że mają obowiązek dbać o porządek na chodnikach 

położonych wzdłuż ich posesji. Radna Krystyna Piotrowska powiedziała, że od jednej osoby 

usłyszała pytanie dlaczego na galę disco polo nie zostały zaproszone nasze tancerki zumby. 

Dodała, że cudze chwalicie, swego nie znacie. Zapytała również czy to prawda, że w 

mieszkaniu w bloku w Andryjankach mieszkają Ukraińcy i czy oni za to płacą? Pani Wójt 

wyjaśniła, że mieszka 6 osobowa rodzina, która ma podpisaną umowę na wynajem i płaci. A 

mieszkanie odnawia ten mężczyzna, który wynajął to mieszkanie. Pani Krystyna Piotrowska 

mówiła również o rębaku, który gmina otrzymała do testowania na 1 miesiąc. Powiedziała, że 

należy się sprężyć i w ten miesiąc wyciąć te grubsze krzaki i zostawić te drobniejsze dla 

maszyny która wycina pobocza. Dodała, że wcześniej nie było mowy o rębaku a teraz raptem 

chcemy go kupić. Zauważyła także, że rębak powinien stać w garażu gminnym a nie gdzie 

popadnie. Głos zabrał Sołtys wsi Wygonowo wyjaśniając gdzie używa się rębaka. Dodał, że 

przez 1 miesiąc to nie wiadomo czy ten rębak na testach zdoła wyczyścić wszystkie drogi w 

obrębie wsi Wygonowo, ponieważ drogi od wielu lat nie były czyszczone i rolnicy mają 

utrudniony dojazd do swoich pól. Pan Adam Król powiedział, że Radna Krystyna Piotrowska 

miała na myśli, że jeżeli w jednym roku uporamy się z wszystkimi grubszymi drzewami to 

będziemy mieli spokój na kolejnym roku, a przecież mamy ciągnik gminny. Padło pytanie kto 

to będzie robił. Radny Adam Król powiedział, że nic nie stoi na przeszkodzie żeby zatrudnić 

pracownika i dodał, że rębak jest potrzebny na jeden rok żeby wykosić wieloletnie zaniedbania 

a później może to kosić kosiarka którą gmina już zakupiła. Pani Krystyna Piotrowska mówiła, 

że jak kupowaliśmy kosiarkę bijakową to było mówione, że będzie cięła drzewa grubości ręki 

a teraz mówi się nam, że potrzebny jest rębak. Pytała ilu ludzi mamy zatrudnionych. Następnie 

głos zabrał Sołtys wsi Wygonowo mówiąc, że jeśli każde sołectwo ze swojego funduszu dałoby 

po 2000 zł na rębak to im by środków bardzo nie uszczupliło a rębak byłby zakupiony. Dodał, 

że według niego jest to trafniejsza inwestycja niż układanie chodników po polach a później nie 

ma komu tego sprzątać. Radny Adam Król powiedział, że według niego rębak jest gminie 

potrzebny na rok. To może wynająć maszynę żeby wyczyściła co grubsze, a później będzie 

pracował ciągnik z kosiarką bijakową. Radna Krystyna Piotrowska zapytała kiedy było 

mówione o kupnie rębaka. Zauważyła, że jest to inicjatywa tylko Pani Wójt i jeszcze jednej 

osoby. Pani Wójt udzieliła odpowiedzi na pytania. Mówiła, że dziewczyny tańczące zumbę nie 

zostały zaproszone tak jak w tym przysłowiu „cudze chwalicie swego nie znacie”. Dodała, że 

to było niedopatrzenie dyrektora GOK i w związku z tym otrzymał odpowiednią informację. 

Jeżeli chodzi o rębak otrzymałam go na testy od firmy PRONAR. Wczoraj miałam telefon że 

możemy go jeszcze testować. Jednak czy Państwo sobie wyobrażacie jak ta maszyna pracuje. 

Ona nie pożera tych gałęzi to jest praca rąk ludzkich. Głos zabrał Pan Adam Król mówiąc, że 

ma kilka pytań. Zaczął od tego, że skoro było wiadomo że dziś jest pogrzeb trzeba było zrobić 

sesję na godzinę 8 rano. Przewodnicząca Rady Gminy odpowiedziała, że nie każdemu pasuje 

na 8 rano. Zaś Pani Wójt dodała, że do przedwczoraj nie było wiadomo kiedy będzie pogrzeb. 

Radny zapytał ile pieniędzy dostaliśmy łącznie z Polskiego Ładu? Wójt odpowiedziała że około 

20 mln zł. Ile wypłacono dodatków węglowych na obecną chwilę? Pani Wójt odpowiedziała, 

że za chwilę poda po sprawdzeniu. Radny mówił, że omawiano sprawę dachu w szkole, miał 

ktoś pójść i sprawdzić jak ten dach wygląda. Wójt Gminy odpowiedziała, że wypłacono 188 
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dodatków węglowych. Odnośnie dachu w szkole, rozmawiała z Panem Waldemarem 

Chmurem, który jak znajdzie chwilę ma przyjechać i zobaczyć stan dachu na szkole w Boćkach. 

Pan Adam Król zwrócił uwagę żeby Pani Wójt miała nadzór nad protokołami z komisji 

ponieważ radny na jednej z komisji pytał kiedy otrzymamy kalkulację kosztów stawki za wodę 

a w protokole było napisane, że radny stwierdził, że otrzymali kalkulację stawki za wodę. Pytał 

również dlaczego nie przeszedł wniosek na termomodernizację szkoły w Andryjankach, kto 

zawinił, czy nie zostało spełnione jakieś kryterium? Pani Milena Korniluk odpowiedziała, że 

kryteria były spełnione, prawdopodobnie zabrakło środków, ponieważ są one dawane 

uznaniowo. Pan Adam Król powiedział, że to nie może być uznaniowo i on poszedłby z tą 

sprawą do sądu ponieważ gmina utraciła duże pieniądze.  

Godzina 11:08 Radny Piotr Zawadzki opuścił obrady sesji. 

Wójt Gminy powiedziała, że kryterium formalne naboru wniosków zostało spełnione, innych 

kryteriów i punktacji nie było. Będziemy w kolejnym naborze składać wniosek. Radny Adam 

Król zapytał co z laptopami dla rodzin popegeerowskich?  Pani Wójt powiedziała, że za chwilę 

na pytanie odpowie Pani Milena Korniluk zaś dodała że krzaki przy drogach gminnych wycina 

firma z Bociek. Na te słowa Radny odpowiedział to po co nam rębak. Wójt Gminy zauważyła, 

że radny powinien przejechać się po drogach gminnych bo chyba sobie nie wyobraża ile jest 

krzaków do wycięcia. Pani Milena Korniluk odpowiedziała, że w poniedziałek podpisujemy 

umowę z wykonawcą on laptopy ma na stanie także w ciągu 14 dni ma je dostarczyć. Dodała, 

że przedłużyła się procedura przetargowa w związku z tym, że wykonawcy składali 

podmiotowe i przedmiotowe środki dowodowe. Pan Adam Król zapytał o wizytę Prezydenta 

RP w naszej gminie. Pani Wójt wyjaśniła, że dożynki w naszej gminie odbywały się na 

zasadach określonych przez Kancelarię Prezydenta RP. Pierwsze spotkanie z przedstawicielami 

Kancelarii Prezydenta RP, mieszkańcami wsi Kolonia Boćki, która wygrała rok wcześniej 

dożynki Prezydenckie na najpiękniejszy wieniec dożynkowy odbyło się w lipcu. Wstępnie 

rozmawiano, że mają to być dożynki gminne przy współudziale wsi, która zrobiła zwycięski  

wieniec. Kancelarii Prezydenta RP została przedstawiona koncepcja mieszkańców wsi Kolonia 

Boćki, którzy do tych dożynek przygotowywali się od momentu wygrania konkursu na 

najpiękniejszy wieniec dożynkowy. Wójt Gminy powiedziała, że gmina nie wyłożyła żadnych 

środków finansowych na organizację dożynek, zrobiła to Kolonia Boćki. Radny Adam Król 

zapytał czy jakaś delegacja z gminy była. Wójt Gminy odpowiedziała, że nie było delegacji. 

Radny dopytywał a czy z rady ktoś był. Przewodnicząca odpowiedziała, że nie było bo nie 

otrzymano zaproszenia. Pan Adam Król zapytał o imprezę, która odbyła się w GOK-u, a 

budynek nie został jeszcze odebrany. Pani Wójt powiedziała, że nadzór budowlany miał 2 

tygodnie na wypowiedzenie się, jeżeli tego nie zrobił to znaczy, że budynek jest odebrany do 

użytku. Natomiast straż pożarna zakwestionowała troje drzwi do wymiany jednak nie wpływa 

to na pozwolenie na użytkowanie budynku. Wójt Gminy odczytała opinię straży pożarnej. Pan 

Adam Król zapytał kiedy oficjale otwarcie? Wójt Gminy odpowiedziała, że otwarcie będzie 

oficjalne i radny również będzie mógł przeciąć wstęgę, chociaż nie wiem czy głosował za 

budowa tego obiektu. Wójt dodała, że czekamy na wyposażenie i wówczas GOK zostanie 

oddany do użytku. Pan Adam Król zwrócił się do radnych mówiąc, że ostatnie komisje były 

naprawdę konstruktywne, poruszono dużo tematów, podziękował radnym za dyskusję. Głos 

zabrała Pani Krystyna Piotrowska mówiąc, że skoro mamy tyle tych zrębków to dlaczego my 
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tego nie zbieramy? Pani Wójt powiedziała, że gmina nie może sprzedawać. Na te słowa radna 

powiedziała, że można to robić na wymianę z firmą z Bociek tzw. on nam, my jemu.  

Ad pkt. 12 Głos zabrał mieszkaniec gminy Pan Waldemar Rynans. Swoją wypowiedź rozpoczął 

od jak to sam określił rozdania prezentów dla Przewodniczącej Rady Gminy i radnych. 

Powiedział, że Przewodnicząca nie jest od komentowania czyichś wypowiedzi, od 

denerwowania się i kiedy w końcu pozwoli komuś wypowiedzieć się do końca. Jednym 

Przewodnicząca pozwala zabierać głos innym nie. Jako przykład podał dzisiejszą sesję. 

Zauważył, że w punkcie interpelacje i zapytania radnych głos powinni zabierać radni a komu 

Przewodnicząca udzieliła głosu. Pan Waldemar Rynans podkreślił, że kilkukrotnie próbował 

zabrać głos w czasie sesji i Przewodnicząca mu nie udzieliła głosu a dla innej osoby spoza rady 

pozwoliła na wypowiedź. Mieszkaniec zwrócił się także do radnych żeby się obudzili i po 4 

latach w radzie w końcu zabrali głos. Pan Waldemar Rynans zauważył, że jakiś czas temu pytał 

jakie były oszczędności po założeniu fotowoltaiki na hydroforni. Dodał, że jeżeli urzędnicy 

byliby kompetentni to odpowiedzieliby od razu a nie tłumaczyli, że to będzie widać po pewnym 

okresie użytkowania. Mówił, że jakiś czas temu prosił o wycięcie krzaków bo nie ma dojazdu 

na łąki za Boćkami i Pani Wójt odpowiedziała, że nie ma pieniędzy na paliwo. A teraz 

dowiaduje się, że traktor gminny wozi piach ze Śnieżek do Piotrowa – do granicy gmin, gdzie 

będzie ponad 30 km w jedną stronę. Ile paliwa spalił ten traktor, a pobory dla pracownika, 

amortyzacja ciągnika. Dodał, że taniej by wyszło żeby firmy przywiozły kruszywo na te drogę. 

Pan Waldemar Rynans powiedział, że czyszczenie dróg z krzaków to dobra sprawa natomiast 

wyrzucanie zrębków w rów to jest marnotrawstwo. Następnie wrócił do tematu dożynek i 

wizyty Prezydenta RP. Stwierdził, że mimo iż Wójt twierdzi że gmina nie poniosła kosztów to 

jednak dołożyła się do organizacji wizyty Prezydenta we wsi Kolonia Boćki. Powiedział, że 

dzień wcześniej wóz strażacki polewał prywatną posesje na dożynki żeby się nie kurzyło . 

Zapytał czy Wójt o tym nie wie? Jeżeli nie wiedziała to kto będzie obciążony za ten wyjazd 

strażackiego wozu bojowego. A jeżeli Wójt wiedziała to na jakiej podstawie wysłała na 

prywatną posesje wóz strażacki? Głos zabrał Sołtys wsi Wygonowo mówiąc, że na teren gminy 

przyjeżdża najważniejsza osoba w państwie a tu czepia się, że wóz strażacki wyjechał 4 km i 

wylał 1000 litrów wody. Dodał, że takich zachowań i takich pytań nie ma w żadnej gminie. Pan 

Adam Król zauważył, że polewanie prywatnej posesji przez straż pożarną to chyba nie jest ich 

zadanie. Pani Wójt powiedziała, że Pan Waldemar Rynans nie jest radnym ani sołtysem i 

reprezentuje sam siebie a ona się nie zgodzi żeby obrażał wieloletniego Sołtysa i pouczał 

Przewodniczącą Rady Gminy. Głos zabrał Pan Adam Król mówiąc, że każdy ma prawo zapytać 

o zadania straży pożarnej. Dodał, że nie była to impreza organizowana przez gminę to co na 

prywatnej posesji robił wóz strażacki. Głos zabrał Pan Waldemar Rynans mówiąc, że wcale nie 

obraził sołtysa. Dodał, że nie ważne, że to była impreza dla prezydenta, ale to była prywatna 

impreza, na której samochód strażacki nie powinien być. Głos zabrała Pani Krystyna 

Piotrowska nawiązując do tematu stołówki szkolnej. Mówiła, że poruszano na komisjach temat 

pracy kuchni przy stołówce w szkole w Boćkach. Mówiła, że kiedyś było wydawanych więcej 

obiadów niż obecnie a obsługa była taka sama. Kiedyś wszystko się robiło ręcznie a teraz są 

obieraczki do ziemniaków, zmywarki piece konwekcyjne. Kiedyś wpłaty przyjmowała 

intendentka. Powiedziała, że miała bardzo nieprzyjemną sytuację z tego powodu, że poruszyła 

temat pracy stołówki szkolnej. Została niemile potraktowana przez teścia intendentki, który ją 
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obraził. Dodała, że jeżeli intendentka poczuła się w jakiś sposób obrażona to niech przyjdzie 

na sesję i wyjaśnimy sobie niedomówienia. Głos zabrał Pan Adam Król przypominając jak po 

jednej z wyjazdowych komisji Wójt zaprosiła ich na obiad. Zapytał radnych czy wiedzą, że za 

ten obiad zapłaciła gmina, bo on był święcie przekonany, że Pani Wójt. Głos zabrał Pan 

Wojciech Wierciński mówiąc, że ochotnicza straż pożarna została oddelegowana do 

zabezpieczenia wizyty Pary Prezydenckiej na Kolonii Boćki. Zauważył, że w statucie OSP 

jednym z celów jest rozwijanie i upowszechnianie działalności kulturalnej. Powiedział również, 

że Kolonia Boćki mogła poczuć się urażona, że po wygranej ich wieńca nie otrzymali 

podziękowań z naszej strony., a  my powinniśmy być wdzięczni za tak piękny wieniec 

dożynkowy i reprezentowanie nas na zewnątrz. Głos zabrał Pan Waldemar Rynans mówiąc, że 

nie mówił, że Kolonia Boćki źle zrobiła. Po prostu straż pożarna nie powinna polewać wodą 

prywatnej posesji. Radny Adam Król zauważył, że cel działalności kulturalnej OSP  dotyczy 

raczej orkiestr dętych a nie takich działań jak polewanie prywatnych posesji. Głos zabrał Sołtys 

wsi Wygonowo pytając Zastępcę Wójta czy wieś Kolonia Boćki ma świetlicę wiejską? Pani 

Milena Korniluk odpowiedziała, że nie ma. Sołtys pytał czy Kolonia Boćki ma plac na którym 

mogłaby zrobić tą imprezę? Zastępca Wójta odpowiedziała, że nie mają. Po takiej odpowiedzi 

Sołtys zapytał gdzie więc Kolonia Boćki miała zrobić imprezę. Odpowiedział na to pytanie 

radny Adam Król, że powinna być ona zorganizowana w nowym budynku GOK w Boćkach, 

gdzie każdy z mieszkańców mógłby przyjść i uczestniczyć w imprezie.  Sołtys odpowiedział, 

że była to impreza zamknięta. Pan Adam Król zauważył dlaczego nikt z rady i gminy nie złożył 

gratulacji za wygraną. Przewodnicząca Rady Gminy odpowiedziała, że jak się dowiedziała o 

wygranej to osobiście pogratulowała zwycięzcom. Radny dodał, jeśli byłyby gratulacje, byłoby 

też zaproszenie.    

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca zamknęła XXVIII sesję Rady Gminy Boćki. 

Protokołował: 

Magdalena Kozłowska 

Przewodniczący Rady Gminy 

Małgorzata Jóźwiak 
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Załącznik Nr 1 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXVIII  

z dnia 30 września 2022 roku 

 

  Boćki, dn.: 30.09.2022r. 

1 1. Głosowanie za przyjęciem porządku obrad ze zmianami 

          GŁOSOWAŁO:  12     

          głosowało ZA: 12     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna nie głosował   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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 Załącznik Nr 2 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXVIII  

z dnia 30 września 2022 roku 

 
  

  Boćki, dn.: 30.09.2022r. 

2 2. Głosowanie za przyjęciem protokołu XXVII Sesji Rady Gminy Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  12     

          głosowało ZA: 11     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna nie głosował   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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 Załącznik Nr 3 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXVIII  

z dnia 30 września 2022 roku 

 
  

  Boćki, dn.: 30.09.2022r. 

3 3. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXVIII/176/2022 RADY 
GMINY BOĆKI  z dnia 30 września 2022 r. w sprawie zmian w budżecie 
gminy Boćki na rok 2022 

          GŁOSOWAŁO:  12     

          głosowało ZA: 12     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna nie głosował   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                  
  
  

  
  
  
  

  
  

  
  
  
  
  



14 
 

  
  

 Załącznik Nr 4 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXVIII  

z dnia 30 września 2022 roku 

 
  
  

  Boćki, dn.: 30.09.2022r. 

4 4. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXVIII/177/2022 RADY 
GMINY BOĆKI  z dnia 30 września 2022 r. w sprawie określenia zasad 
wnoszenia, cofania oraz zbywania udziałów i akcji w spółkach prawa 
handlowego przez Wójta Gminy Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  12     

          głosowało ZA: 10     

          głosowało PRZECIW: 1     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna nie głosował   

    7 Król Adam 
głosował 
PRZECIW   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew WSTRZYMAŁ się   
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  Załącznik Nr 5 do Protokołu  
Sesji Rady Gminy Nr XXVIII  

z dnia 30 września 2022 roku 

 
  
  

  Boćki, dn.: 30.09.2022r. 

5 5. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXVIII/178/2022 RADY 
GMINY BOĆKI  z dnia 30 września 2022 r. w sprawie pokrycia części 
kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 
własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi 

          GŁOSOWAŁO:  12     

          głosowało ZA: 11     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna nie głosował   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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 Załącznik Nr 6 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXVIII  

z dnia 30 września 2022 roku 

 
  
  
  

  Boćki, dn.: 30.09.2022r. 

6 6. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXVIII/179/2022 RADY 
GMINY BOĆKI  z dnia 30 września 2022 r. w sprawie rozpatrzenia 
petycji o utworzenie Młodzieżowej Rady Gminy 

          GŁOSOWAŁO:  12     

          głosowało ZA: 12     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna nie głosował   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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 Załącznik Nr 7 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXVIII  

z dnia 30 września 2022 roku 

 
   
  Boćki, dn.: 30.09.2022r. 

7 7. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXVIII/180/2022 RADY 
GMINY BOĆKI  z dnia 30 września 2022 r. zmieniającej uchwałę nr 
XXI/104/2017 Rady Gminy Boćki z dnia 31 sierpnia 2017 r. w sprawie 
ustalenia tygodniowego pensum dla nauczycieli realizujących etat 
łączony 

          GŁOSOWAŁO:  12     

          głosowało ZA: 11     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna nie głosował   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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 Załącznik Nr 8 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXVIII  

z dnia 30 września 2022 roku 

 
  

  Boćki, dn.: 30.09.2022r. 

8 8. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXVIII/181/2022 RADY 
GMINY BOĆKI  z dnia 30 września 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody 
na wydłużenie terminu realizacji projektu partnerskiego „Regionalne 
Innowacje Społeczne – Centra Integracji Społecznej województwa 
podlaskiego” o nr RPPD.07.01.00-20-0231/18 w ramach osi 
Priorytetowej VII Poprawa spójności społecznej Działanie 7.1 Rozwój 
Działań aktywnej integracji RPOWP 2014-2020  

          GŁOSOWAŁO:  12     

          głosowało ZA: 11     

          głosowało PRZECIW: 1     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna nie głosował   

    7 Król Adam 
głosował 
PRZECIW   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                  

                  

 

 


